
 کرونا 20 درصد مصرف آب شرب 
در ايلام را افزايش داد

اینکه  بیان  با  ایلام  فاضلاب  و  آب  مدیرعامل  نیا:  ایلام_صمیم  
بیماری کرونا باعث افزایش سرانه مصرف آب تا بیش از حد مجاز شده 
است، گفت: میانگین افزایش مصرف آب در استان 20 درصد است.نورالله 
تیموری اظهار داشت: طبق بررسی های انجام شده توسط کارشناسان 
آب و فاضلاب، میزان مصرف آب در استان در ایام شیوع کرونا افزایش 
چشمگیری یافته و انتظار داریم شهروندان از مصارف غیرضروری در این 
ایام خودداری کنند.وی تصریح کرد: با ادامه روند کنونی مصرف  آب هم 
در نقاط شهری و هم روستایی، حتما دچار مشکل خواهیم شد.مدیرعامل 
شرکت آب و فاضلاب ایلام با اشاره به اینکه در حال حاضر وضعیت آب 
شرب مردم روستایی و شهری استان مطلوب است به شهروندان توصیه 
کرد: تا از مصارف غیرضروری در این ایام خودداری کنند.تیموری یادآور 
شد: همه ما باید در مصرف آب شرب صرفه جویی کنیم، نمونه بارز این 
ثانیه شستشوی دست  صرفه جویی، بسته بودن شیر آب در زمان 20 
ثانیه  چند  همین  ظرف  آب  لیتر   6 حداقل  رفتن  هدر  از  تواند  می  ها 
سرانه  مصرف،  مدیریت  با  تا  خواست  شهروندان  از  کند.وی  جلوگیری 
مصرف آب را کاهش دهند تا تابستان کم مشکلی را به لحاظ تامین آب 

داشته باشیم.

افزايش اولويت  کاروان های حج تمتع در کاشان  
رییس اداره حج و زیارت کاشان از اولویت های جدید برای حج 
تمتع خبر داد و گفت: این اقدام با هدف تکمیل ظرفیت کاروان های 
به  توجه  با  داشت:  اظهار  نیکونیا   است.عباس  شده  فعال  منطقه 
تخصیص  منطقه  این  به  تمتع  حج  جدید  کاروان   2 مردم  استقبال 
و  کاشان  شهرستان های  کاروان های  شمار  اساس  این  بر  و  یافت 
است.به  یافته  افزایش  کاروان  هفت  به  کاروان  پنج  از  آران وبیدگل 
و  کاشان  شهرستان های  از  نفر   ۹20 مجموع  در  امسال  وی،  گفته 
آران وبیدگل به عربستان اعزام می شوند که تا کنون ۳۴۷ نفر از بانوان 
و 26۵ نفر از آقایان نام نویسی کرده اند.وی زمان آغاز اعزام زائران در 
صورت عادی بودن شرایط را از ششم تیرماه عنوان کرد و گفت: زمان 
نیکونیا  خاطر  بود.عباس  مرداد خواهد   ۱۵ از  کاروان ها هم  بازگشت 
در   ۸6 سال  شهریور  و  مرداد  تیر،  ماه های  ودیعه گذاران  کرد:  نشان 
روزهای  در  ترتیب  به  آران وبیدگل می توانند  و  کاشان  شهرستان های 
سامانه  به  مراجعه  با  امسال  اردیبهشت  هفدهم  و  پانزدهم  سیزدهم، 
تمتع  حج  ودیعه گذاران  اطلاعات  تکمیل  عمومی  فراخوان  سامانه 
مراجعه و نسبت به نام نویسی در ظرفیت خالی کاروان ها اقدام کنند.

طبخ و توزيع 1200 پرس غذای گرم در ماه  
رمضان بین نیازمندان

طبخ  رمضان  مبارک  ماه  در  گرم  غذای  پرس   ۱200 از  بیش 
وفات   سالروز   با  همزمان  شد.   توزیع  کاشانی  نیازمندان   بین  و 
جهادی  گاه  قرار  توسط  )س(  خدیجه  حضرت  اسلام  بانوی  بزرک 
طول  در  مهدوی  اطعام  طرح  قالب  در  کاشان   فین  باقر  بن   علی 
ماه مبارک رمضان در مرحله اول بیش از ۱200پرس غذای گرم در 
کارشناسان  نظارت  با  )ع(  باقر  محمد  امام  بن  علی  هیت  آشپزخانه  
توزیع   شهرستان  نیازمندان  بین  و  طبخ  درمان   و  بهداشت  شبکه 
کاشان   فین  باقر  بن   علی  جهادی  قرارگاه  این  مسئول  تقیان  شد. 
نیت  به  خیران  افزود   جهادی  گروه  این  اقدامات   دیگر  به  اشاره  با 
بهداشتی  و  غذایی  ۳00بسته  از  بیش  زمان)ع(   امام  فرج  در  تعجیل 
در منطقه های کم برخوردار و حاشیه ای توزیع کردند .مسوول  قرار 
: برای انجام این اقدامات خیران فین  گاه جهادی علی بن باقر گفت 

کاشان یک میلیارد و ۵00 میلیون ریال هزینه کرده اند.

اخبار
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اصفهان – یحیی مرادیان: با شروع سال ۱۳۹۹ همگام 
رشد  نیز  مبارکه  فولاد  سهام  بورس،  کل  شاخص  رشد  با 
چشمگیری داشته و از ابتدای سال تاکنون )۱0 اردیبهشتماه( 
بازدهی ۸۷.۳۴ درصدی برای سهامداران به ارمغان آورده است.
سیدعلی پزشک، مدیر امور عمومی، با تأیید این خبر گفت: 
رشد بازدهی سهام فولاد مبارکه در حالی است که شاخص کل 
در این مدت رشد ۷۱ درصدی داشته است. با توجه به اقبال 
گستردۀ سهامداران به سرمایهگذاری در بورس در سال جاری، 
تقاضا برای خرید سهام افزایش یافته و یکی از عوامل تأثیرگذار 
در افزایش سهام شرکتهای بورسی ازجمله سهام »فولاد« بوده 
است، بهطوریکه برای اولین بار، نماد فولاد در تاریخ دوم اردیبهشتماه برای کنفرانس اطلاعرسانی، بهدلیل تغییرات قیمت بیش 
از ۵0 درصد طی ۱۵ روز معاملاتی متوقف گردید و شرکت پاسخ سؤالات سهامداران را از طریق سامانه کدال منتشر کرد.در 
همین خصوص مهدی توانگر ، رئیس امور سهام و مجامع نیز   با اشاره به اینکه  عملکرد خوب خطوط تولید فولاد مبارکه  یکی 
دیگر از دلایل اقبال سهامداران به سهام »فولاد« است گفت:   در فروردینماه سال جاری، شرکت با تلاش همکاران عزیز موفق 
به تولید 66۷ هزار تن محصول فولادی و فروش ۴۳۷ هزار تن به مبلغ 2۵ هزار و ۸26 میلیارد ریال شد.وی  در توضیح افزایش 
سرمایۀ 60.۷6 درصدی اخیر فولاد مبارکه خاطرنشان کرد:  این افزایش سرمایه در تاریخ ۸ اردیبهشتماه در ادارۀ ثبت شرکتها 
و مؤسسات غیرتجاری ثبت گردید و پس از تأیید شرکت سپردهگذاری مرکزی اوراق بهادار و تسویۀ وجوه طی روزهای آتی، 
سهام جایزۀ فولاد قابل معامله خواهد شد. در این خصوص از طریق امور سهام و مجامع شرکت اطلاعرسانی انجام خواهد شد.

فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل  اهواز-فرج: 
خوزستان با بیان اینکه آماده یک تابستان سخت هستیم، 
گفت: با توجه به شرایط بارندگی های استان، اگر کشاورزان 
بخواهند به میزان سال گذشته کشت داشته باشند ممکن 

است با مشکلاتی در تامین آب در تابستان مواجه شویم.
به آخرین وضعیت مصرف  اشاره  با  صادق حقیقی پور 
اظهار  کرونا  ویروس  شیوع  به  توجه  با  خوزستان  در  آب 
کرد: در استان خوزستان همیشه تجهیزات برای فصل گرما 
با فصل  اکنون همراه شدن کرونا  و  قرار دارند  آمادگی  در 
گرما، باعث شده است تا نگرانی خاصی در این زمینه وجود 

نداشته باشد زیرا تجهیزات آماده هستند و پیش بینی ها برای رشد مصرف نیز از قبل انجام شده است.
نیست،  گذشته  سال  مانند  و  بوده  نرمال  به  نزدیک  بارندگی ها  امسال  اینکه  به  توجه  با  داد:  ادامه  حقیقی پور 
نگرانی هایی در بحث تامین آب برای تابستان وجود دارد. سال گذشته به دلیل وقوع سیلاب، وضعیت آب بسیار مطلوب 
بود و کشاورزان توانستند به هر میزان که بخواهند کشت کنند اما امسال شرایط بارندگی متفاوت است و اگر کشاورزان 

بخواهند مانند سال گذشته کشت داشته باشند ممکن است با مشکلاتی در تامین آب در تابستان مواجه شویم.
وی با بیان اینکه آماده یک تابستان سخت هستیم، عنوان کرد: اگر چنین شرایطی رخ دهد، پایین دست رودخانه 
کارون در شهرهای خرمشهر و آبادان قطعا با تنش های آبی مواجه خواهیم شد و در این زمینه انتظار داریم تا مسوولان 

به مساله کشت محصولات کشاورزی در استان توجه کنند.

همگام با رشد شاخص کل بورس صورت گرفت؛
رشد 87 درصدی سهام »فولاد« در سال 1399

شرکت آب و فاضلاب خوزستان: خطر مشکل تامین 
آب شرب در تابستان با افزایش کشت

اصفهان – یحیی مرادیان: برای اولین بار و به مناسبت هفته کار و کارگر 
اولین گفتگوی ویدئو کنفرانسی   غلامرضا سلیمانی مدیرعامل هلدینگ صدرتامین 
با نمایندگان کارگری شرکت های زیر مجموعه،سه شنبه نهم اردیبهشت ماه در 

سالن جلسات دفتر مدیر عامل شرکت برگزار شد.
در این نشست که تنی چند از نمایندگان کارگری بخش های مختلف 
از  تشکر  ضمن  اصفهان  آهن  ذوب  کارگری  داشتند،نماینده  حضور  شرکت 
منصور یزدی زاده مدیرعامل شرکت که همواره حامی کارگران است و با حضور 
کارگران می  به  کارخانه روحیه مضاعفی  تولید  در بخش های مختلف خط 
دهد،گفت : بزرگترین مشکل فعلی ذوب آهن اصفهان و دغدغه کارکنان،نبود 
مواد اولیه پایدار به ویژه سنگ آهن است که سبب شده متاسفانه این شرکت 
و  دشمن  ظالمانه  های  تحریم  وجود  با   : افزود  باشد.وی  نداشته  کامل  تولید 
مشکل ویروس کرونا که همچنان ادامه دارد،سال سختی را طی کردیم اما بحمدا... 
پیشرفت های خوبی را شاهد بودیم و موفق شدیم در ابتدای سال جدید رکورد 

تولید سالانه با دو کوره بلند را ارتقاء دهیم.
این تلاشگر ذوب آهنی در ادامه برخی از مشکلات کارگران را در بخش های 

مختلف شرکت عنوان کرد.
  مدیرعامل هلدینگ صدر تامین نیز ضمن تبریک ایام ماه مبارک رمضان 
و هفته کار و کارگرگفت : زحمت اصلی تولید و خلق ارزش افزوده به پشتوانه 
زحمات کارگران است. اگر امروز کشور ایران در حوزه های مختلف دفاعی،علمی 
و... دستاوردهای ارزشمندی را کسب کرده، این مهم از ثمره تلاش و کوشش 
قشرزحمتکش کارگران محقق شده است.وی افزود : در دوران انقلاب اسلامی 
بسیاری از محصولاتی که نیاز داشتیم وارد می شد اما امروز افتخار می کنیم که 
با تلاش و کوشش بی وقفه کارگران و اتکا به تکنولوژی داخلی،بومی سازی را در 
بخش های مختلف کشور شاهد هستیم.مدیرعامل هلدینگ صدر تامین تصریح 
کرد : مقام معظم رهبری با هوشمندی تمام امسال را تحت عنوان »جهش تولید« 
نامگذاری کردند و نیاز است شرکت های زیر مجموعه هلدینگ که هریک ستون 
های صنعت خودشان هستند،در راستای تحقق اهداف پیش رو همچون سال 

گذشته تلاش و کوشش داشته باشند.

در گفتگوی ويدئو کنفرانسی مديرعامل هلدينگ صدرتامین با نمايندگان کارگری عنوان شد

نقش ذوب آهن اصفهان در پیشرفت و سازندگی صنعت فولاد کشور بر هیچ کسی پوشیده نیست

با  مقابله  و  پیشگیری  ساماندهی،  ستاد  جلسه  ملارد-اصلانی: 
ساخت و ساز های غیر مجاز شهرستان ملارد به ریاست برنجی فرماندار و 
با حضور جبله دادستان، بخشداران ، شهرداران و دیگر اعضای این ستاد 

در محل سالن جلسات فرمانداری برگزار گردید.
در  جلسه  این  در  ملارد  سشهرستان  فرماندار  برنجی  سجاد 
مبارزه  اراضی  کاربری  تغییر  با  محکم  امروز  اگر  گفت:  سخنانی 
شد  خواهد  مخدوش  کاملا  منطقه  چهره  نزدیک  آینده  در  نکنیم 
غیر  فعالیتهای  از  جلوگیری  و  منطقه  وسعت  به  توجه  با  افزود:  وی 
برخورد  برای  ملارد  شهرستان  اراضی  از  هوایی  نقشه  تهیه  قانونی 
کاری  اولویت  در  مجاز  غیر  سازهای  و  ساخت  متخلفان  با  جدی 
تغییر  و  تصرفات  با  آن  طبق  متولی  های  دستگاه  گیرد.و  قرار 
اقدامات  سلسله  باید  داد:  ادامه  برنجی  نمایند  مقابله  ها  کاربری 

اراضی  به  آسیب  با  مقابله  برای  نهادها  و  ادارات  توسط  قانونی 
حراست  داشت:  تاکید  وی   . گیرد  صورت  قوانین  طبق  کشاورزی 
ها و مدیران دستگاه های متولی  اجازه فساد عده ای را در زمینه 

ندهند. مجاز  غیر  ساز  و  ساخت  و  کاربری  تغییر 
جبله دادستان ملارد نیز با تاکید بر اینکه چشم پوشی و اغماض 
قابل  کشاورزی  اراضی  در  غیرمجاز  ساز  و  از ساخت  موردی  هیچ  در 
رعایت  شهرستان  مسئولین   همه  امروز  تکلیف  گفت:  نیست  پذیرش 
جدی قانون حفظ اراضی کشاورزی است و باید از ساختن حتی یک 
ساختمان در اراضی کشاورزی جلوگیری کنیم. وی افزود: هر کس در 
شهرستان وظیفه خود را انجام دهد، وظیفه قانونی امروز جلوگیری از 
ساخت و سازهای غیرمجاز و  تفکیک اراضی است لذا باید از روز اول 

برخورد گردد.  با متخلفین 

فرماندار ملارد: 

باید منطقه 
را برای افراد 
متخلف و 
سودجو در 
حوزه ساخت و 
ساز غیر مجاز 
ناامن کنیم


